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Verslag 
 
Aanwezig: Eddy De Vogelaer, Jos Jacobs, Gery Follens, L. Verlaenen, W. Nys, E. Chevrolet, P. Thys, 
M. Boels, L. Van De Sande 
Verontschuldigd: X. Rondas, M. Seminck, S. Vermeulen, M. Lambrecht, B. De Brabandere, W. Muller 

1 Sport 

1.1 Evaluatie afgelopen wedstrijden 

Niets te melden. 
 
 

1.2 Status subsidiëring Topsport 

Het decreet/uitvoeringsbesluit Topsport zal nog even op zich laten wachten. 
Betreffende de contracten werd de federatie vandaag telefonisch geïnformeerd: 
 
De TaskForce van Sport Vlaanderen is samengekomen omtrent de contracten. 
Men heeft bovendien (in een project met de VDAB) een nieuw soort contract in het leven geroepen 
voor atleten die (tot hier toe) geen contract kregen. Hiermee kunnen atleten een 
werkloosheidsuitkering krijgen maar zonder dat zij zich zullen moeten houden aan enkele 
standaardregels waar een ‘reguliere’ werkzoekende zich aan moet houden.  
3de soort contract: “Studentencontract” 
4de soort contract: “Studenten-ondersteuning” 
(alle studentencontracten lopen over 10 maanden =1 schooljaar) 
 
Atletiek Vlaanderen kwam ook ter sprake, voornamelijk betreffende enkele trainers-contracten. 
 
Op dit moment heeft nog geen enkele federatie een duidelijk zicht op de financiering. Voor de 
personen die op de loonlijst staan en die bijvoorbeeld het schooljaar reeds gestart zijn in de TSS 
wordt dit sowieso gegarandeerd bij Sport Vlaanderen tot het einde van het schooljaar. 
Dus voor P. Gilson en R. Didden zijn de contracten tot eind juni verlengd bij Sport Vlaanderen. Hierna 
zal een regeling getroffen worden wanneer de subsidiëring duidelijker is. Dan kan de 
overgangsmaatregel van Sport Vlaanderen naar de federatie vastgelegd worden. 
 
 

1.3 Trainingsmogelijkheden Indoor Gent (mail aan rvb) 

Er is een email van de voorzitter van AZW aangaande de beperkte beschikbaarheid van de krachtzalen 
voor bepaalde atleten in de TSH Gent. 
Eddy heeft hierover geïnformeerd bij Ludwig en Max en er zal een antwoord geformuleerd worden als 
volgt: de zalen worden momenteel gebruikt in het kader van het Topsportactieplan dat zegt dat het 
‘exclusief’ voor elite-atleten voorbehouden is. Door de ingebruikname van het nieuw badge-systeem 
kan dit nu ook beter opgevolgd worden dan vroeger. 
Tijdens een eerdere rvb werd beslist om de ‘subtoppers’ alsnog toegang te verlenen en toe te voegen 
aan de lijst. Toen deze lijst echter werd ingediend, bleek deze te groot omdat Sport Vlaanderen dit 
dan ook zouden moeten uitbreiden voor de andere sporten die gebruik maken van deze zalen. 
 
Er zijn op dit moment dus 2 zalen met beperkte toegang en Max zal nu trachten om toch in één van 
de 2 zalen meer toegang te krijgen. 
De kans is echter klein dat er voor het huidige winterseizoen nog een oplossing gevonden zal worden. 
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1.4 Medische commissie – vraag omtrent permanenties 

Vanuit de medische commissie is er een voorstel omtrent de permanenties om op nationaal niveau 
enkel een arts te voorzien en niet langer kiné. De reden hiervoor zou zijn: kiné is in principe niet 
gekwalificeerd om blessures vast te stellen. Naar behandeling toe: voor behandeling van een eerder-
vastgestelde blessure van tevoren, is het niet de bedoeling om dan op de kampioenschappen beroep 
te doen op deze kiné voor ‘massage’. 
 
Eddy merkt op dat dit bij meerkamp-kampioenschappen mogelijks wel behouden moet blijven. 
 
De VAL stelt voor om zelfs een arts niet te verplichten, maar wel een Rode Kruis-ploeg/EHBO-
hulppost (met ziekenwagen). In geval van nood kunnen deze mensen nog steeds een arts opbellen. 
Dit zal zo voorgesteld worden op de eerstvolgende KBAB-vergadering van 9 januari 2017. 

 

2 Beleid 

2.1 Evaluatie BAV 

De BAV is vlot, constructief en beschaafd verlopen. Er werd inmiddels een inventaris gemaakt van de 
stemopneming. Deze zal nog bevestigd worden via mail door de stemopnemer: Wout Vandersteene. 
 
Ludwig zal de komende dagen de Statuten en HR herwerken naar de nieuwe vorm. Dit zal samen met 
het verslag verspreid worden en nadien zal de procedure gestart worden voor publicatie in het 
Staatsblad. 
 
Paul Thys blijft wel met een wrang gevoel zitten na deze BAV na eerder gemaakte uitspraken door 
bepaalde personen. Hij vindt dat de rvb hierbij veel te toegeeflijk geweest is en voelt zich 
gemanipuleerd en voelt zich hier allesbehalve goed bij. Hij denkt bovendien dat een deel niet 
wettelijk gebeurd is vermits niet alle voorstellen op voorhand op papier stonden.  
 
Luk Verlaenen merkt op dat de samenstelling van de topsportcommissie ook anders zal gebeuren dan 
bij de andere beleidscommissies. Bij topsport moet het uitvoeringsbesluit gevolgd worden qua 
verplichte functies. Het nieuwe uitvoeringsbesluit zal hoe dan ook invloed hebben over deze 
samenstelling maar dit is – zoals eerder reeds gemeld- op dit moment nog niet gekend. Het idee is 
daarom om de huidige samenstelling te behouden tot er meer duidelijkheid is (eventueel op basis van 
voorontwerpen van de definitieve teksten). 
De rvb geeft hiervoor akkoord. 
 
Er zal bovendien ook werk gemaakt worden van een inventaris/TO-DO-lijst met bepaalde 
prioriteiten/opgelegde timing. Er staan heel wat zaken te gebeuren. 
 
 

2.2 Project communicatie – jeugd 

In de evolutie van het project communicatie is inmiddels werk gemaakt van het onderdeel ‘jeugd’. 
In het verleden heeft de federatie nooit gesproken met de doelgroep jeugd, die tenslotte een goeie 
50% van alle doelgroepen innemen. 
Het verhaal van wat atletiek is, moet ook aan de jeugd verteld worden.  
Communicatie naar de ouders is op dit moment geen probleem, maar naar de jeugd toe is de 
federatie geen goed voorbeeld. 
 
Het doel is dus om het te communiceren in hun taal, rekening houdend met hun verander(en)de 
leefwereld. Het moet een allesomvattend verhaal zijn. 
 
Er zal gestart worden met het creëren van een mascotte. Dit geeft ons een verhaal en we gaan 
hem/haar het verhaal laten vertellen.  

• Best genderneutraal; een dier?  
• kindvriendelijk 
• avontuurlijk 
• slim, snel, sterk 
 
Na de brainstorm is men gekomen tot: een vos.  
Het traject naar de jeugddag zal hierrond gebouwd worden om dit te lanceren.  
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M. Boels heeft enkele contacten bij syntra en vraagt of hij mensen mag contacteren omtrent het 
grafisch verhaal. Ludwig bezorgt hem (en de andere leden van de rvb) de nodige gegevens. 
 
In dit scenario zullen voornamelijk de jongste categorieën zich aangesproken voelen. 
 

3 Administratie 

3.1 Wijzigen clubkleuren? 

Naar aanleiding van de nieuwe clubuitrusting van AVLO: 
Het nieuwe voorstel zou voorzien zijn voor de categorieën vanaf Cadetten.  
 
De vraag is nu of dergelijke ingrijpende wijziging qua clubkleuren toegelaten kunnen worden? 
 
In de vooropgestelde regels is de mogelijkheid open gelaten om verschillende opties qua sponsors te 
bedrukken. Het basisontwerp moet steeds voorgelegd worden ter goedkeuring door de rvb en de 
herkenbaarheid van de club moet gegarandeerd blijven. 
 
Voorstel van de rvb: een soort overgangssysteem om binnen dit en een jaar ook voor de jeugd 
dezelfde clubtruitjes over te nemen. 
 
An bezorgt AVLO hieromtrent een antwoord. 
 
Het reglement zal ook in deze zin aangepast worden: bij wijziging van clubkleuren krijgt de club 1 
jaar de tijd om dit door alle categorieën te laten dragen. 
 

3.2 Aanvaarding AA (Antwerp Athletics) als nieuwe atletiekvereniging? 

Ludwig kijkt na of de afkorting ‘AA’ niet beschermd is. 
Zoniet, kan de procedure gestart worden voor aanvaarding. 
 

4 Verslagen 

4.1 Raad van Bestuur 28/11 

Aanstelling F. Oliva staat nergens vermeld in het verslag! Dit wordt nog toegevoegd. 
 
Bemerking Ludo Van De Sande: is ‘Flanders Classics’ geen beschermde naam? (zie wielrennen) 
Ludwig zoekt op of dit een gedeponeerde geregistreerde naam is. 
 
 

4.2 Provinciale verslagen 

• Oost-Vlaanderen 7/12 

AV DO 26/1, 19u30 in St-Niklaas. 
Kandidatuur van P. Horemans was te laat binnen. Vermits er geen andere kandidaten 
ingediend zijn, heeft het PC de verantwoordelijkheid om een vervanger aan te duiden 
als waarnemend aanduider, voor 1 jaar. (al dan niet P. Horemans) 
In 2018 zal dan opnieuw een vacature openstaan voor aanduider voor een mandaat van 
3 jaar. 
Voor het PK vijfkamp is tot op heden nog geen kandidaat gevonden. 
 

• Vlaams-Brabant 13/10 + 10/11 

Mia Lambrecht is verontschuldigd. 
 

• Limburg 24/11 

AV: 21 /1 – Alken om 14u30 
 

• Antwerpen 2/9 

W. Muller is verontschuldigd. 
 

• West-Vlaanderen: (verslag moet nog binnenkomen) 

AV 21/1 – Torhout (14u30) 
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AZW heeft op 19/8 een OM aangevraagd In Zwevegem en ook RCG heeft (op 
grondgebied West-Vlaanderen) op 19/8 een OM in Beernem aangevraagd. In West-
Vlaanderen is er echter een maximum quotum van 1 OM/dag. 
 
RCG heeft dit inderdaad mogen aanvragen, maar gezien er een conflict is op deze 
datum heeft het PC West-Vlaanderen beslist om de meeting van AZW voorrang te 
geven. 
 
Josefien brengt RCG op de hoogte. 
 
Bijkomende vraag: welke aanduider stelt de jury samen voor deze meetings? (RCG 
heeft ook een JM gepland in april die wel kan doorgaan zonder conflict) 
De rvb vindt het evident dat dit de aanduider van West-Vlaanderen moet doen vermits 
dit doorgaat op grondgebied West-Vlaanderen.  

 

4.3 Medische commissie (wordt verstuurd door Max) 

Dit werd rondgestuurd naar alle leden van de rvb. 
Hierover zijn geen verder vragen/bemerkingen. 
 

4.4 Terreinkeurders 

Er is op 1 december een vergadering geweest met de terreinkeurders om een betere samenwerking te 
creëren. 
 
De voornaamste frustratie die naar voren kwam: wat als een stand/terrein afgekeurd wordt? Vaak 
wordt niet naar hun advies geluisterd. 
Zij vragen nu het fiat van de rvb om deze beslissingen te nemen dat een stand tijdelijk kan worden 
geschorst tot een goedkeurend verslag. De rvb gaat akkoord. 
 

5 Varia 

- Ludwig: de migratie van Alabus is vandaag gebeurd van Zwitserland naar een lokale provider. 
- Jos Jacobs: de Masterscommissie vraagt of de BR’s van de Masters bij de VAL bijgehouden 

kunnen worden. Op dit moment houdt G. Vanbesien dit bij, maar hij zal dit niet eeuwig blijven 
doen.  
Ludwig: in Alabus is het nu wel voorzien dat de Masters-leeftijdsgroepen zichtbaar zijn bij de 
prestaties. In de toekomst kunnen hier dus wel de beste jaarprestaties uitgehaald worden maar 
voor de historiek zou dit handmatig gedigitaliseerd moeten worden. Dit valt nog af te wachten. 

- Jos Jacobs: de Masterscommissie vraagt of het mogelijk is om bij het BK Indoor Meerkampen 
Masters de podia niet langer met de age-factors te berekenen maar podia per leeftijdsgroep te 
organiseren. Dit omdat de oudste Masters anders 2 x voordeel halen uit deze reglementen.  
(Nu is er een podium M50-, M50+ en W) 
Tweede voorstel is om i.p.v. 8 atleten te laten deelnemen bij de mannen (bij zowel 50- als 50+) 
dit aan te passen naar 12 atleten per 50- en per 50+. 
Derde voorstel: dat de selectie gebeurd door de Masterscommissie. Hier is de rvb van de VAL 
alvast geen voorstander van gezien er te veel betrokken partijen zijn. 

- Volgende vergadering rvb: ma 30 januari 2017. 
- Begrafenis René Vandermeulen is vrijdag aanstaande. Ludwig Peetroons zal de begrafenis 

bijwonen. 
 

Verdeling aanwezigheid AV PC’s: 
 

Antwerpen: 28/1 (ACBR): Gery Follens 
Vlaams-Brabant: 24/1: Luk Verlaenen 
Limburg: M. Boels 

Oost-Vlaanderen: Eddy De Vogelaer 
West-Vlaanderen: Eddy De Vogelaer 

 


